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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért ajándékozzák el a kastélyokat? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ágh Péter  államtitkár  úrtól  nem kaptam érdemi választ  az Országgyűlés  plenáris  ülésén,  2023.
április 17. napján feltett kérdéseimre. Az Építési és Közlekedési Minisztérium kastélyprivatizációs
javaslata  iránt  érdeklődtem,  amely  rengeteg  embert  érint  és  számos  tekintetben  kérdéseket,
aggályokat vet fel.
 
Kérem Miniszter Urat, adjon érdemi választ az alábbi kérdéseimre.
 
1. Mi az indoka, hogy 12 magyarországi kastélyt, kúriát és palotát szándékoznak elajándékozni?
 
2.  Az  érintett  intézmények  által  jelenleg  foglalkoztatott  személyek  közül  hánynak  tervezik  a
közeljövőben megszüntetni jogviszonyát?
 
3. Azért kívánják megszüntetni az érintett intézményekben dolgozók jogviszonyait, mert biztosak
benne, hogy az új tulajdonosoknak nem lesz rájuk szüksége?
 
A dolgozók,  a  látogatók és  a  kulturális  értékeink iránt  szeretettel  forduló adófizetők érdekében
bízom érdemi válaszában!


